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гр. София,  27.02.2024 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Първо отделение 47 
състав, в публично заседание на 27.02.2024 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Катя Аспарухова  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Евелина Пеева, като разгледа дело номер 

6892 по описа за 2022 година докладвано от съдията, и за да се произнесе взе 

предвид следното: 
 След спазване на разпоредбите на чл. 142, ал. 1 ГПК, във връзка с чл. 144 от 

АПК, на именното повикване в  14.02   ч се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ „КОЛУМБ ТРАВЕЛ“ ЕООД ЧРЕЗ УПРАВИТЕЛЯ Л. И. П. – 

уведомен, се представлява от  адв. Т. с пълномощно по делото. 

ОТВЕТНАТА СТРАНА ДИРЕКТОРЪТ НА ТД НА НАП  – уведомен, представлява се 

от юрк. Й., с пълномощно по делото. 

СГП – редовно уведомена, не изпраща прокурор за участие в производството.  

СЪДЪТ, като съобрази представеното днес изрично пълномощно счита, че няма 

процесуални пречки за даване ход на делото и  

      О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО. 

ДОКЛАДВА, че в предходното съдебно дело е било отложено във връзка с 

допуснатите до разпит на жалбоподателя двама свидетели. 

Адв. Т.: Водя допуснатите до разпит свидетели. 

В залата се въведоха доведените свидетели. 

 СЪДЪТ снема самоличността на същите по представени лични карти:  

Н. Н. К.  68г., от [населено място], българин, български гражданин, без дела и 

родство със страните.  

Ц. А. Ц. 60г., от [населено място], българин, български гражданин, без дела и родство 

със страните.  

СЪДЪТ предупреждава свидетелите за наказателната отговорност по чл. 290 НК. 

Предупредени свидетелите обещаха да кажат истината. 

За разпит на свидетеля Ц., свидетелят К. беше изведен от съдебната зала. 

Разпит на свидетеля Ц. Ц.: Работя в спортната академия като преподавател по 



баскетбол и съм председател на баскетболния клуб към НСА. Работим с „К. травел“, 

тъй като участваме в състезания с подрастващи и за превоз използваме лицензирана 

фирма когато трябва да пътуваме някъде с децата и винаги са били коректни към нас и 

нямаме никакви оплаквания от  тях. Работим и в момента с тях. Скоро ни предстои 

едно пътуване и ще ползваме техните услуги отново. Бяхме на лагер в Б. с децата и те 

ни закараха и нямахме никакви проблеми. Работили сме и други пъти с тях. Преди 2-3 

години бяхме на един лагер в Т. и имаше разминаване в деня, в който трябваше да се 

приберем, но те бяха така добри и останаха и ни прибраха на следващия ден. 

Грешката за това разминаване беше моя. Когато ходим на турнири пътуваме с тях и 

треньорите също пътуват с тях. Имат един голям  автобус „И.“, с който пътуваме. 

Мисля, че имаше и фолксваген. Имам телефоните на шофьорите и им звъним. В тези 

времена, които минаха в спортно-състезателната дейност се стигаше до такива 

моменти когато един път е с публика, друг път без публика.  Ние винаги плащахме 

една седмица преди първенството. Когато се отложи една такава проява, тя се 

пренасочва за друг ден. Говоря за КОВИД ситуацията през 2019г. Дори и сега се 

случа. Ние бяхме домакини и един отбор от М. бяха болни и не можаха да дойдат. 

Практика е да се пренасрочи турнира. Така или иначе те се пренасрочват за други 

дати и ние не сме вземали парите си обратно. Това, което сме платили сме го 

използвали. Имаше случай  с крикет федерациите, когато има презентации и имахме 

съвместни инициативи и пътуваме заедно. 

Адв. Т.: Нямам повече въпроси към свидетеля. 

На въпроси на юрк. Й., свидетелят:  При отложени пътувания ние плащаме и по 

телефона се разбираме примерно следващия път когато е другата дата, тогава да 

осъществим това пътуване. Не подписваме допълнителни споразумения. Не ни се е 

случвало да пропадне пътуване по тяхна вина. Имаше проблеми с легловата база  и 

тогава може да се случи да се отложи от наша страна пътуване, но нямам конкретен 

спомен. 

Страните /поотделно/ Нямаме други въпроси. 

Свидетелят се освободи от съдебната зала. 

Разпит на свидетелят К.: С „К. травел“ нашата федерация има трайни 

взаимоотношения. Аз съм учредител и в момента изпълняващ длъжността 

„изпълнителен директор на федерация по крикет“. Ние с тази фирма работим повече 

от 10 г. Тя  е наш травел агент за мероприятията от държавния календар за страната и 

за съседните страни.  С тях  и с техния управител работим много коректно и много 

точно. Мога да кажа, че до този момент не сме имали никакви проблеми във 

взаимоотношението ни. Това, което сме искали като услуга ни е било предоставено 

коректно и точно. Продължаваме да работим с тях и се надяваме да продължаваме да 

работим. Цените, които предлагат на пазара са приемливи и това е една от причините, 

които ни карат да работим с тях. През последните няколко години купиха нови 

микробуси и е много приятно да се пътува с тях.  В нашата практика това да се 

отменят пътувания е нещо обичайно. В началото на година има спортен календар, но 

по ред причини се променя този календар. За нашия спорт е обичайна практика и 

подхождаме по-гъвкаво. С тях практикуваме когато имаме възможност и финансови 

средства им пускаме плануваните пътуване напред в рамките на тримесечие. Мисля 

,че няколко пътувания сме правили с представители на баскетбола, с представители на 

бейзбола и друг. Когато тръгнем да правим презентации в нови селищни системи се 

групираме по минимум два спорта за да направим презентация за да ни бъде 



икономически изгодно. 

На въпроси на юрк. Й., свидетелят К.: По принцип ние имаме партньорски договор от 

7-8 години. Ние в някой наши мероприятия ги рекламираме. Ние като управители се 

разбираме при отложени пътувания по между си кога ще бъде следващото пътуване, 

но до края на година гледаме да изчистим тези взаимоотношения. Отложихме едни 

състезания, отложихме пътуването по наша вина, бяхме платили предварително и 

след това си уравнихме сметките в края на година.  Обикновено отлагането е по наша 

вина, тъй като ние отменяме датите на проявите. Излишно е документално да се 

натоварваме с тези неща.  

Страните /поотделно/: Нямаме повече въпроси към свидетеля. 

СЪДЪТ освободи свидетел, който напусна съдебната зала. 

СТРАНИТЕ (поотделно): Нямаме други доказателствени искания, няма да сочим нови 

доказателства. 

СЪДЪТ ПРИЕМА, че спорът е изяснен от неговата фактическа страна и 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО ПО СЪЩЕСТВО  

Адв. Т.: Моля да уважите подадената жалба и да отмените акта. Моля за срок за 

писмени бележки. Моля да ни присъдите разноски в размер на адвокатски хонорар и 

заплатена експертиза.  

Юрк. Й.: Моля да оставите жалбата без уважение и да потвърдите изцяло процесното 

решение като правилно и законосъобразно.    Моля за срок за писмена защита. 

Възразявам за прекомерност на търсения адвокатски хонорар. Претендирам 

юрисконсултско възнаграждение.  

  

   СЪДЪТ ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ В СРОК. 

СЪДЪТ дава възможност на страните да представят писмени бележки в седмодневен 

срок от днес. 

 

Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в 14.21   часа. 

 

 

      СЪДИЯ: 

 

      СЕКРЕТАР: 
  
 
 


